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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/5 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 14.7.2022. 

 

ZAPISNIK 

12. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 14. srpnja 2022. godine 

u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, 

Samobor 
 

Sjednica je započela u 19.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, sve vas lijepo pozdravljam, zahvaljujem što ste se 

odazvali na ovu našu hitnu sjednicu, koju smo sazvali radi donošenja važne odluke. 

Prije nego krenemo s radom dvanaeste sjednice, a kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. 

Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo da li imamo kvorum, pa ga molim da to učini. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Sanja Horvat Iveković, 

Matija Hržić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Darko Lisec, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, 

Stjepan Razum, Miran Šoić  

 

IZOČNI: 

Nika Fleiss – opravdala izostanak, Maja Gračanin – opravdala izostanak, Ivan Horvat, 

Đurđica Jančikić, Marija Lindić, Željko Mataušić, Mihaela Slamar, Željko Stanec  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 13 vijećnika na sjednici, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 12. sjednicu Gradskog vijeće Grada 

Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Marinko Džepina, pročelnici Grada Samobora 

- Igor Rizmanovski, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 
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- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema, tko je za ovakav predloženi Dnevni red? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 "za") 

usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog zaključka o davanju ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za 

sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se 

financiraju iz Fonda solidarnosti EU. 

2. Ostale informacije. 

 

Prelazimo na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za sklapanje Ugovora o dodjeli 

bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz Fonda solidarnosti EU. 

 

Molim pročelnika gosp. Marinka Džepinu, da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Neću imati pitanja, s obzirom da je izvanredna sjednica, samo želim 

pohvaliti gradonačelnicu i gradske službe na dodjeli ovih sredstava po pitanju ovog projekta. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Možda da nas se samo malo upozna s opsegom radova 

što bi uključivalo, što to znači, što možemo očekivati. Nadam se i držimo palčeve, da će se ti radovi 

odradit. Čisto da se dobije informacija, s obzirom da znamo u kakvom je stanju zgrada, što se 

očekuje od radova? Koliko sam shvatila to su konzervatorski radovi, sanacija i sl. Koliko će to 

poslije biti upotrebljivo za sve i da li svi katovi? Ukoliko je moguće odgovoriti. 

 

MARINKO DŽEPINA – Kao što sam i rekao, ovu su značajna financijska sredstva, s tim 

financijskim sredstvima nastojat ćemo obuhvatiti cijeli objekt. Dakle, cijeli objekt u Starogradskoj 

12, ono što je predviđeno, predviđena je konstruktivna obnova kompletnog tog objekta, koja 

zapravo obuhvaća sanaciju i stabilizaciju i vraćanje zidova i svodova u prvobitno stanje, oni koji 
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su narušeni prilikom potresa. Isto tako uvidjeli smo da ima potrebe za sanacijom dimnjaka na tim 

objektima. Isto tako moramo vidjeti nakon provedenih elaborata i istražnih radnji koje ćemo 

poduzeti, moramo znači istražiti zidove, svodove, i sve ono što je potrebno. Vidjet ćemo u kakvom 

stanju su i grede, vidjet ćemo u kakvom stanju je taj konstruktivni dio tog objekta i sukladno 

elaboratu kojeg ćemo napraviti i koji će pokazati koji su to još dodatni radovi. Sukladno tom 

elaboratu ćemo onda izvršiti, odnosno tu konstruktivnu, cjelovitu obnovu dvorca. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za sklapanje Ugovora o dodjeli 

bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz Fonda solidarnosti EU. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 "za") 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

 Daje se ovlaštenje zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora Petru Buriću, mag.oec. za 

sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz 

Fonda solidarnosti Europske unije br. 74-0124-22, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu, a u svrhu provedbe projekta "Izrada projektne dokumentacije i provedba mjera zaštite 

Vile Allnoch, Starogradska 12, Samobor". 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

Da li se netko javlja za riječ? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ -Imam samo jednu kratku zamolbu za sljedeće Vijeće, koje će 

biti sljedeći tjedan. Naime, doma smo dobili na adrese pismo od Energo Metana, da više neće 

isporučivati plin s 1.10.o.g. Prije godinu dana smo svi bili prebačeni na Gradsku plinaru Zagreb, 

pa smo se onda vraćali na Energo Metan, sada su oni donijeli odluku da se ponovno gasi ta njihova 

usluga prema kućanstvima. Ne znam da li je to uznemirujuće pismo, slučajno poslano, ili je to 

stvarno. Bilo bi dobro, s obzirom da smo mi ipak većinski vlasnik Energo Metana, da do sljedeće 

sjednice se pripremi nekakvo priopćenje. Oni su tamo naveli da svaki građanin mora 

samoinicijativno uzeti novog isporučitelja. Znači, sada bi svi građani Samobora koji su na Energo 

Metanu morali sami kontaktirati nekog, da li je to Gradska plinara ili netko treći. Ako je to tako i 

ako Energo Metan neće više isporučivati plin možda bi bilo dobro da nekom odlukom Skupština 

Energo Metana automatski, oni koji su tamo, prebace sve na Gradsku plinaru, pa ako netko ne želi 

neka si bira nekog drugog. To bi bilo jednostavnije za građane nego da nam se dogodi da s 1.10. 

nemamo plin. Možda bi bilo dobro da se to ispita i za sljedeću sjednicu da se ljudima na neki način 

objasni, jer je sada to vrijeme kada bi se morali odlučiti za novog isporučitelja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Evo, nisam ništa znao, neki dan sam ugovor potpisao.  

 

MARINKO DŽEPINA – Poštovana vijećnica je otvorila jednu informaciju koju smo 

dobili. Mislim da će gosp. direktor pripremiti cjelovito jedno objašnjenje i jedan cjeloviti pristup 
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tom problemu kako to riješiti, pa ćemo vas nastojati upoznati s tim njegovim sadržajem koji će biti 

objavljen. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Možda bi bilo dobro da na Aktualni sat u četvrtak dođe direktor i obrazloži 

isto u kratkim crtama. 

Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Samo ću kratko, primio sam preko messengera prije par dana upit od 

jedne Samoborke, a kaže: „Kruži informacija da će udžbenici za srednjoškolce biti besplatni, a 

nitko od vlasti u Gradu to nije nigdje službeno napisao, a u školi, također, djeci to nitko nije rekao. 

Je li bilo uopće rasprave o tome na Vijeću u Gradu?“ 

Zanima me, je li to točna informacija da se može prenijeti gospođi? 

 

MARINKO DŽEPINA – Samo bih se nadovezao na ovo, da ćemo cjelovitu informaciju 

oko ovoga dati na sljedećoj sjednici Vijeća, u četvrtak.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja? 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem današnju sjednicu Gradskog vijeća, 

te se još jednom zahvaljujem svima na odazivu u ovakvom broju i nadam se da se u četvrtak 

ponovno vidimo da održimo sjednicu i odradimo dnevni red koji smo dobili u pozivu. 

 

Dovršeno u 19.20 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


